
PROTOKÓŁ nr 34/17 

 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

odbytego w dniach 14 listopada 2017 r. w sali nr 11 (ratusz, I piętro),  

pod przewodnictwem Panią Bożenę Żurek 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Pan Robert Duda 

2. Pan Franciszek Dydyna 

3. Pani Honorata Freus-Grzelak 

4. Pan Grzegorz Kucharski 

5. Pan Kazimierz Leś 

6. Pan Marek Mikuś 

7. Pan Wojciech Psuja – zastępca 

8. Pan Piotr Radowski 

9. Pani Bożena Żurek– przewodnicząca 

 

Ponadto obecni na posiedzeniu:  

1. Pani Magdalena Majkowska – Sekretarz Miasta 

2. Pan Waldemar kluska – naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  

3. Pan Andrzej Dąbrowski – Dyrektor ZOPOW  

4. Pan Kucharczyk Romuald – Z-ca Dyrektora ZOPOW 

5. Pani Krystyna Kowalczyk – Pracownik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa 

6. Pan Jacek Raszewski – Kierownik WOSiR  

 

Lista obecności stanowi zał. nr 1 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Prezentacja porządku obrad. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej 

dla zakładu budżetowego pod nazwą „Wieluński Ośrodek Sportu i Rekreacji” na rok 

2018.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr X/109/11 w sprawie 

nadania statutu Zakładowi Obsługi Placówek Oświatowo-Wychowawczych w 

Wieluniu.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 4 im. Królowej Jadwigi w 

Wieluniu na ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 4 im. Królowej Jadwigi w Wieluniu.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 2 im. Henryka Sienkiewicza w 

Wieluniu w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 2 im. Henryka Sienkiewicza w 

Wieluniu.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 5 z Oddziałami Integracyjnymi im. Powstańców 

Śląskich w Wieluniu w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 5 z Oddziałami 

Integracyjnymi im. Powstańców Śląskich w Wieluniu.  

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Władysława Bełzy w 



Bieniądzicach w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Władysława Bełzy w 

Bieniądzicach.  

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Sieńcu w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową w Sieńcu.  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Wincentego Witosa w Rudzie 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Wincentego Witosa w Rudzie.  

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Komisji Edukacji Narodowej 

w Kurowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Komisji Edukacji Narodowej w 

Kurowie. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Jana Jarczaka w Gaszynie w 

ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Jana Jarczaka w Gaszynie.  

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Marii Konopnickiej w 

Masłowicach w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Marii Konopnickiej w 

Masłowicach.  

14. Zapoznanie się z informacją o osiągnięciach szkół, dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Wieluń. 

15. Zapoznanie się z informacją o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2016/2017, w tym o wynikach egzaminu gimnazjalnego. 

16. Zapoznanie się z informacją o stanie realizacji inwestycji prowadzonych przez Gminę 

Wieluń na dzień 31.10.2017 r.  

17. Sprawy różne, korespondencja 

18. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Punkt 1 

 

Otwarcie posiedzenie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek dokonała otwarcia posiedzenia witając serdecznie członków 

komisji i zaproszonych gości. Następnie stwierdziła prawomocność obrad (na stan 9 

członków, obecnych 9). 

Punkt 2 

 

Prezentacja porządku obrad (zał. nr 2). 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek dokonała prezentacji porządku obrad. 

 

Uwag nie wniesiono. 

Punkt 3 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla 

zakładu budżetowego pod nazwą „Wieluński Ośrodek Sportu i Rekreacji” na rok 2018 (zał. 

Nr 3).  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytała, czy ktoś zgłasza się do dyskusji? Głos zabrali: 

 



Radny Wojciech Psuja zapytał, czy jest możliwość, aby WOSiR przekazał w użytkowanie 

sale na POW przy basenie, aby mogła z niej nieodpłatnie korzystać SP nr 2 i SP nr 4?  

 

Dyrektor ZOPOW Andrzej Dąbrowski powiedział, ze nie sądzi, aby mieściło się to  

w kompetencjach ZOPOW. Zaznaczył, ze nie zajmują się gospodarowaniem majątkiem 

gminy.  

 

Radny Wojciech Psuja uznał, że to pytanie powinno być do pana burmistrza. 

 

Dyrektor ZOPOW Andrzej Dąbrowski odpowiedział – z całą pewnością. Zastanawiał się 

nad celowością takiego przekazania. Zaznaczył, że znacznie zwiększyłoby to koszty 

funkcjonowania zakładu. Powiedział, że w jego ocenie zapłata za korzystanie z sali na 

podstawie cennika jest bardziej przystępna, aniżeli przekazanie szkole i pokrywanie z tego 

tytułu kosztów.  

 

Więcej uwag nie stwierdzono.  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytała, czy ktoś zgłasza się do dyskusji? Nikt się nie 

zgłosił. Zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem ww. projektu 

uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja większością głosów (przy 8 głosach „za” i 1 

głosie „wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. Opinia komisji 

nr 100/34/17 stanowi zał. Nr 4 do protokołu. 

 

Punkt 4  

 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr X/109/11 w sprawie nadania 

statutu Zakładowi Obsługi Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Wieluniu (zał. Nr 5). 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytała, czy ktoś zgłasza się do dyskusji? Nikt się nie 

zgłosił. Zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem ww. projektu 

uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 9 głosach „za”) 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. Opinia komisji nr 101/34/17 stanowi  

zał. Nr 6 do protokołu.  

Punkt 5  

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 4 im. Królowej Jadwigi w Wieluniu na ośmioletnią 

Szkołę Podstawową nr 4 im. Królowej Jadwigi w Wieluniu (zał. Nr 7).  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek powiedziała, że w uchwale nie ma zapisu, że gimnazja 

jeszcze funkcjonują w tych szkołach. Wiele uchwał jest podejmowanych przez rade,  

w których jest zapis, że przez dwa lata będą znajdowały się oddziały gimnazjalne. Dodała,  

że rada podjęła uchwałę, że na dwa lata tworzy się obwody, natomiast w 2019 r. kiedy już nie 

będzie gimnazjów w szkołach podstawowych, obwody będą zmienione. Zapytała, czy  

w uchwale jest zapis, że obwody są tworzone na dwa lata? 

 



Dyrektor ZOPOW Andrzej Dąbrowski jeśli chodzi o gimnazja to odpowiednie regulacje 

zapisane są w ustawie prawo oświatowe oraz w ustawie wprowadzającej. Powtarzanie tych 

regulacji w uchwałach czyli aktach niższego rzędu jest nie dopuszczalne. Natomiast uchwały 

które będą podejmowane na najbliżej sesji, są uchwałami które stwierdzają stan aktualny. 

Przez przyjęcie tych uchwał nie traci moc uchwała, którą podjęliście w marcu 2017 r. 

zdecydowaliście ze zmiana obwodów szkolnych szkół miejskich nastąpi od 1 września 2019r. 

Wtedy to wykonując ta uchwałę przygotowany zostanie projekt nowej uchwały, która będzie 

uwzględniała zmiany zapisane w uchwale z marca 2017r. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek podejmowaliśmy wtedy uchwałę dotyczącą obwodów  

i tylko przekształcenia tych szkól na 2 lata. 

 

Dyrektor ZOPOW Andrzej Dąbrowski pierwsza uchwała była uchwałą intencyjną, a druga 

uchwała była ostateczna. Uchwały intencyjne nie zostały wtedy podjęte. Podjęta została 

uchwała, która była opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa Łódzkiego. 

Projekty uchwał które Państwu prezentujemy są zgodne z obowiązującymi przepisami prawa.  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek w tej uchwałę z 17 marca jest ten zapis że obwody szkół 

zmieniają się z dniem 1 września 2019 r? 

 

Dyrektor ZOPOW Andrzej Dąbrowski tak, są tam takie zapisy. Przy czym sama uchwała z 

marca 2017 r. nie jest wystarczająca do tego, żeby od 21 września takie obwody 

zafunkcjonowały. Gdyby w uchwale z marca 2017r., zmiana obwodów była wprowadzona od 

początku tego roku szkolnego to takie obwody już by funkcjonowały i nowe obwody 

mogłyby być wpisane do projektów uchwał które dziś Państwo podejmujecie. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek czyli w marcu 2019 będziemy podejmować uchwałę 

zmieniającą obwody? 

 

Radny Wojciech Psuja czy możemy teraz podjąć te uchwały, żeby nie czekać na 2019r?  

Czy możemy podjąć taką poprawkę która będzie wiążąca i stanowił kolejny załącznik do tej 

uchwały? 

 

Dyrektor ZOPOW Andrzej Dąbrowski musiałbym to sprawdzić. Podjęcie takiej uchwały  

wymaga uzyskania pozytywnej opinii kuratora oświaty. Funkcjonuje uchwała z 2017 r.,  

i w tej chwili nie ma żadnego zagrożenia, że  będzie inaczej. Wykonanie uchwały zostało 

powierzone wykonaniu Burmistrzowi Wielunia i jest zobowiązany do jej wykonania.  

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem ww. projektu uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 7 głosach „za”, 2 głosach 

„wstrzymujących się”) pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. Opinia komisji  

nr 102/34/17 stanowi zał. Nr 8 do protokołu.  

 

 

 

 



Punkt 6 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 2 im. Henryka Sienkiewicza w Wieluniu w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową nr 2 im. Henryka Sienkiewicza w Wieluniu (zał. Nr 9).  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytała, czy ktoś zgłasza się do dyskusji? Nikt się nie 

zgłosił. Zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem ww. projektu 

uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja większością głosów (przy 7 głosach „za” 

 i 2 głosach „wstrzymujących się”) pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. Opinia 

komisji nr 103/34/17 stanowi zał. Nr 10 do protokołu.  

 

Punkt 7 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej nr 5 z Oddziałami Integracyjnymi im. Powstańców Śląskich w Wieluniu 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 5 z Oddziałami Integracyjnymi im. Powstańców 

Śląskich w Wieluniu (zał. Nr 11).  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytała, czy ktoś zgłasza się do dyskusji? Nikt się nie 

zgłosił. Zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem ww. projektu 

uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja większością głosów (przy 8 głosach „za” i 1 

głosie „wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. Opinia komisji 

nr 104/34/17 stanowi zał. Nr 12 do protokołu.  

 

Punkt 8 

 

Zaopiniowanie sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Władysława projektu uchwały w 

sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Bełzy w Bieniądzicach w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową im. Władysława Bełzy w Bieniądzicach (zał. Nr 13).  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytała, czy ktoś zgłasza się do dyskusji? Nikt się nie 

zgłosił. Zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem ww. projektu 

uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 9 głosach „za”) 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. Opinia komisji nr 105/34/17 stanowi zał. Nr 

14 do protokołu. 

Punkt 9 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Sieńcu w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Sieńcu (zał. 

Nr 15). 

 



Przewodnicząca Bożena Żurek zapytała, czy ktoś zgłasza się do dyskusji? Nikt się nie 

zgłosił. Zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem ww. projektu 

uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja jednogłośnie  (przy 9 głosach „za”) 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. Opinia komisji nr 106/34/17 stanowi zał. Nr 

16 do protokołu. 

Punkt 10 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Wincentego Witosa w Rudzie w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową im. Wincentego Witosa w Rudzie (zał. Nr 17). 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytała, czy ktoś zgłasza się do dyskusji? Nikt się nie 

zgłosił. Zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem ww. projektu 

uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 9 głosach „za”) 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. Opinia komisji nr 107/34/17 stanowi zał. Nr 

18 do protokołu. 

Punkt 11 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Komisji Edukacji Narodowej w Kurowie w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową im. Komisji Edukacji Narodowej w Kurowie (zał. Nr 19). 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytała, czy ktoś zgłasza się do dyskusji? Głos zabrali: 

 

Radny Piotr Radowski czy czas kiedy podejmujemy uchwałę jest właściwy? Szkoły już od  

1 września funkcjonują jako ośmioletnie. Czy nie wynika to z ustawy o zmianie systemu 

oświaty? Czy istnieją możliwości, że któraś szkoła może nie być przekształcona w 8 klasową? 

 

Dyrektor ZOPOW Andrzej Dąbrowski nie ma takiej możliwości, żeby którakolwiek  

z funkcjonujących pozostała szkołą 6-letnią, z jednym wyjątkiem, jeżeli organ prowadzący 

uzna że będzie to szkoła – filia przejmująca część klas od 1 do 8. Czas w jakim podejmujemy 

uchwały jest czasem właściwym, gdyż art. 18 ustawy nakazuje przyjęcie takich uchwał  

do dnia 30 listopada 2017r. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem ww. projektu uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 9 głosach „za”) 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. Opinia komisji nr 108/34/17 stanowi zał. Nr 

20 do protokołu. 

Punkt 12  

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Jana Jarczaka w Gaszynie w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową im. Jana Jarczaka w Gaszynie (zał. Nr 21). 

 



Przewodnicząca Bożena Żurek zapytała, czy ktoś zgłasza się do dyskusji? Nikt się nie 

zgłosił. Zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem ww. projektu 

uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 9 głosach „za”) 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. Opinia komisji nr 109/34/17 stanowi zał. Nr 

22 do protokołu. 

 

Punkt 13  

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Marii Konopnickiej w Masłowicach w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową im. Marii Konopnickiej w Masłowicach (zał. Nr 23). 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytała, czy ktoś zgłasza się do dyskusji? Nikt się nie 

zgłosił. Zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem ww. projektu 

uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 9 głosach „za”) 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. Opinia komisji nr 110/34/17 stanowi zał. Nr 

24 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytała, czy jest zgoda komisji aby wrócić do punktu 3 tj.: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla 

zakładu budżetowego pod nazwą „Wieluński Ośrodek Sportu i Rekreacji” na rok 2018? 

 

Komisja wyraziła zgodę. 

 

Punkt 3 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla 

zakładu budżetowego pod nazwą „Wieluński Ośrodek Sportu i Rekreacji” na rok 2018. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek w związku z tym, że właśnie pojawił się na posiedzeniu 

Komisji  Kierownik WOSIR. Zapytała kto chce zadać pytania Kierownikowi. Głos zabrali: 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek przewidywany jest remont dachu na hali za kwotę 120 tys. 

zł oraz remont budynku przy odkrytym basenie 20 tys. zł. Czy koszty na remonty znajdują się 

w planowanych kosztach, czy będą to koszty dodatkowe? 

 

Kierownik WOSIR Jacek Raszewski zakład budżetowy takie rzeczy jak remonty musi 

wykonywać ze swoich środków jak i pozyskanych dotacji. To nie są tzw. Zadania 

inwestycyjne tylko wydatki bieżące. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek koszty zarządu to kwota 300 tys. zł. Co to jest ten zarząd? 

 

Kierownik WOSIR Jacek Raszewski koszty zarządu to: osoby w księgowości i kierownik 

WOSIR, ZFŚS, ubezpieczenia (np. stawka OC),  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządem są panie z księgowości i kierownik. 



Kierownik WOSIR Jacek Raszewski tak. Między innymi. 

 

Radny Piotr Radowski czy np. kierownik hali, czy targowiska też są ujęci w kosztach 

zarządu? 

 

Kierownik WOSIR Jacek Raszewski oni są przypisani do obiektu. 

 

Radna Honorata Freus- Grzelak czy te 300 tys. jest dzielone na 4 osoby? 

 

Kierownik WOSIR Jacek Raszewski to nie są tylko nasze pensje. Jest to kwota dla 

wszystkich pracowników. 

 

Radna Honorata Freus- Grzelak poprosiła aby rozpisał ile zostało wydanych pieniędzy na 

poszczególny obiekt. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek wzrost kosztów do ubiegłego roku wynosi 50 tys. zł.  

Z czego to wynika? 

 

Kierownik WOSIR Jacek Raszewski muszę to sprawdzić. Mogły być w tym roku  

np. nagrody jubileuszowe i dlatego jest wyższa ta kwota. 

 

Radna Honorata Freus- Grzelak złożyłam wniosek o oświetlenie w lasku przy ul. Wojska 

Polskiego, czy to Pan może ująć czy to jest zadnie Gminy? 

 

Kierownik WOSIR Jacek Raszewski nie jest to do mnie wniosek. 

 

Radny Wojciech Psuja jakie jest Pana stanowisko odnośnie budowy przekaźnika na hali 

sportowej? Czy jest to dobre miejsce aby taki nadajnik bądź baza powstała na hali sportowej? 

 

Kierownik WOSIR Jacek Raszewski jeżeli obiekt spełnia wszelkie normy to nie widzę 

przeszkód aby miało nie być tego nadajnika. 

 

Radny Wojciech Psuja czy my jako mieszkańcy Wielunia i Pan jako Kierownik WOSIRu 

wyrazi zgodę aby to szkodziło około 8 godz. Dziennie uczniom którzy znajdują się obok  

w szkole. 

 

Kierownik WOSIR Jacek Raszewski jeżeli będą spełnione wszelkie normy to dlaczego 

mamy nie stawiać? 

 

Radny Grzegorz Kucharski czy są ujęte w inwestycjach ruchome banery na hali sportowej? 

 

Kierownik WOSIR Jacek Raszewski konstrukcje takich banerów zostały już zrobione  

na hali.  

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

 

 

 

 

 



Punkt 14 

 

Zapoznanie się z informacją o osiągnięciach szkół, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Wieluń (zał. Nr 25).  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek poinformowała, że najwięcej osiągnięć miała szkoła 

Gimnazjum nr 1 i Gimnazjum nr 2. 

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Komisja informację przyjęła.  

 

Punkt 15 

 

Zapoznanie się z informacją o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2016/2017, w tym o wynikach egzaminu gimnazjalnego (zał. Nr 26). 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytała, czy ktoś zgłasza się do dyskusji? Głos zabrali: 

 

Radny Kazimierz Leś zwrócił uwagę na zdania: uniknięto zwolnień pracowników szkół- nie 

zgadzam się z tym. Drugie: kurator wydał pozytywną opinie w sprawie połączenia zespołu 

szkół podstawowych i gimnazjów. Zadał pytanie i prośbę o wyjaśnienie tabeli 8 i 9 dotyczącą 

subwencji – te tabele niczym się nie różnią, jeżeli chodzi o koszty kształcenia w placówkach 

prowadzonych przez gminę dla uczniów pełnosprawnych i dla uczniów niepełnosprawnych.  

 

Dyrektor ZOPOW Andrzej Dąbrowski jeśli chodzi o tabele 8 i 9 to występują istotne 

różnice. Standardy obowiązują dla uczniów pełnosprawnych i niepełnosprawnych. Poprosił  

o zwrócenie uwagi na kolumnę 2 w obu tabelach, gdzie są różnice. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek w tej informacji brakuje jeszcze stwierdzenia jednego faktu. 

Dzięki utworzeniu zespołów szkół zmieniono dyrektorów ze szkół podstawowych  

na dyrektorów szkół gimnazjalnych. Nie jest to ujęte w sprawozdaniu. Dzięki przekształceniu 

szkół w trakcie roku pracę straciło 2 dyrektorów (…) jeżeli informujemy o korzyściach  

z utworzenia zespołu szkól to również należy ująć, ten fakt. Nikt o tym nie mówi. Połączenie 

szkół pociągnęło za sobą koszty o których nie mówcie m.in. zmiana pieczątek, wprowadzenie 

inwentaryzacji. Dlaczego w tej informacji nie ma tych danych? 

 

Radny Kazimierz Leś nie było przedstawionej informacji, co by było gdyby nie było tej 

zmiany.  

 

Dyrektor ZOPOW Andrzej Dąbrowski taką informację przedstawialiśmy Państwu.  

Były tam wyniki analizy na podstawie stanu rzeczywistego i obowiązujących przepisów 

prawa. W informacji nie odnosimy się do kwestii personalnych. Proszę porozmawiać  

z nauczycielami szkół, które weszły w skład zespołu bezboleśnie, płynnie, bezproblemowo. 

Stali się nauczycielami szkoły podstawowej bez zagrożenia zwolnieniami. Jeśli chodzi  

o kwestie dyrektorów to powoływanie dyrektorów jest procedurą określoną  

w obowiązujących przepisach prawa. Każda osoba mogła przystąpić do konkursu, a tym kto 

zostanie dyrektorem decyduje komisja, której organ prowadzący stanowi mniejszości  

nie pozwalającą na podjęcie jakiejkolwiek decyzji samodzielnie.  

 



Radny Grzegorz Kucharski poinformował,  że Ministerstwo Obrony Narodowej będzie 

wspierało dotacjami jednostki samorządu terytorialnego na rewitalizacje strzelnic. W związku 

z tym złożył wniosek do Burmistrza o aplikowanie o środki na rewitalizację strzelnicy 

funkcjonującej w Wieluniu. 

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Komisja informację przyjęła. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie, kto jest za wnioskiem Radnego 

Kucharskiego, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od głosu? 

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 9 głosach „za”) przyjęła 

wniosek. Wniosek komisji nr 17/34/17 stanowi zał. nr 27 do protokołu. 

 

Punkt 16 

 

Zapoznanie się z informacją o stanie realizacji inwestycji prowadzonych przez Gminę Wieluń 

na dzień 31.10.2017 r.  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytała czy ktoś zgłasza się do dyskusji? Nikt się nie 

zgłosił.  

 

Komisja informację przyjęła. 

 

Punkt 17 

Sprawy różne. Korespondencja.  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytała czy ktoś zgłasza się do dyskusji? Głos zabrali: 

 

Radna Honorata Freus- Grzelak zadała pytanie: co by Państwo zrobili, jeżeli waszemu 

dziecku dzieje się coś niedobrego w szkole? Ja sprawę zgłosiłam do dyrektora Gajdy i na 

dzień dzisiejszy Dyrektor nie rozwiązał mojego problemu. Jak uczniowie mogą czuć się 

bezpiecznie w szkole, gdy nie ma reakcji Dyrektora na złe zachowanie uczniów?  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek co Pani oczekuje od nas? Jaki jest wniosek? 

 

Radna Honorata Freus- Grzelak nie wiem. Informuje, że była taka sytuacja i zgłaszam 

oficjalnie. Następnie przedstawiała dokumenty dotyczące opłat za wyżywienie dziecka  

w przedszkolu w Gminie Wieluń. Poprosiła o szczegółowe przygotowywanie zestawień. 

Zapytała czy stołówki nie mogły by powrócić do przedszkoli, a nie być obsługiwane przez 

firmy zewnętrzne. Kolejną rzeczą było złożenie ustnego wniosku o zmianę regulaminu 

Miejskiej Rady Młodzieżowej. Zmieniane były nazwy szkół, a nie był zmieniony regulamin 

młodzieżowej Rady Gminy, w którym widnieje zapis, że wybierani są uczniowie  

z gimnazjów. Zapytała dlaczego szkoła katolicka nie ma swojego przedstawiciela w tej 

Radzie? 

 

Radny Grzegorz Kucharski poinformował, że szkoła nie chciała przystąpić do tego.  

Nigdy nie aplikowała.  

 



Radny Piotr Radowski inicjatywa uchwałodawcza należy do Burmistrza i do grupy radnych. 

Jeżeli jest inicjatywa pojedynczego radnego, że taka uchwała zostanie złożona, będzie 

spełniała wymogi to ona zostanie rozpatrzona przez Komisję i Radnych.  

 

Radny Grzegorz Kucharski poprosił o wnioski uczniów na stypendia sportowe jakie 

wpłynęły (do wglądu). 

  
Radna Honorata – Freus Grzelak poprosiła o ustalenie komisji Oświaty i Komisji Zdrowia 

na jeden dzień. 

 

Punkt 9 

Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zamknęła posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.                          

 

Protokół podpisała:        Przewodnicząca komisji: 

 

Agnieszka Badera               Bożena Żurek  


